
Technische vragen
Van : PvdA Max de Groot
Datum vraag : 24-11-2019
Onderwerp : Ontwerp bestemmingsplan Oosthoef
Raadsadviseur :    Jacoline Holdijk 

Datum antwoord :

Vragen: Groen is een belangrijk thema binnen Gouda. Er wordt gesteld dat er zoveel mogelijk 
rekening wordt gehouden in het bestemmingsplan met de aanwezige waardevolle bomen op het 
terrein. 

Graag vernemen wij wat dit in de praktijk precies zal inhouden.

Antwoorden:
In het plangebied staan een aantal waardevolle bomen (o.a. Lindes en Kastanjes) die onderdeel 
vormen van de groenstructuur. Deze groenstructuur is min of meer leidend geweest voor de 
omvang van het bouwvlak in het bestemmingsplan. Dit bouwvlak is zodanig gepositioneerd dat 
de bouwmogelijkheden er niet toe leiden dat deze waardevolle bomen gekapt hoeven te worden. 
Het oorspronkelijke bouwplan is daardoor op heel veel onderdelen aangepast.


